

Other Announcements

Announcement Detail

| | Language | |
|-----------------------------|--|---|
| | English | Arabic |
| Announcement Title * | Yaqeen Capital announcement related to the Board of Directors' decision to merge the Audit and Risk Committees | إعلان شركة يقين المالية عن قرار مجلس الادارة بدمج لجنتي المراجعة والمخاطر |

Announcement Detail

| | Language | |
|------------------------------|--|---|
| | English | Arabic |
| Announcement Detail * | The Company's Board of Directors is pleased to announce its decision dated 28/12/1445H corresponding to 04/07/2024 AD regarding the merger of the Audit Committee and the Risk Committee to become the Audit and Risk Committee and its members are as follows: 1. Mr. Almaa bin Saeed bin Mohammed Al Maa Al Mutair - Independent Board Member (Chairman of the Committee). 2. Mr. Abdul Rahman Hamad Muhammad Al Rabie - Independent Board Member (Committee Member). 3. Mr. Mohammad Ibrahim Abu Jabal - Member from outside the Board (member of the Committee). | يسر مجلس إدارة الشركة الإعلان عن قراره بتاريخ 28/12/1445 هـ الموافق 04/07/2024م بخصوص دمج لجنة المراجعة ولجنة المخاطر لتصبح لجنة المراجعة والمخاطر وأعضاؤها كالتالي: 1. أ/ المع بن سعيد بن محمد المع آل مطير - عضو مجلس مستقل (رئيساً للجنة). 2. أ/ عبد الرحمن حمد محمد الربيع - عضو مجلس مستقل (عضواً للجنة). 3. أ/ محمد إبراهيم أبو جبل - عضو من خارج المجلس (عضواً للجنة). |